
PROTOKOL NR XXIII/l2

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 27 wrze5nia 2012 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady
XXIII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w
jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 19 radnych i orzekl,
2e jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnej E. Bartosz na sekretarza obrad
XXIII sesji Rady Miejskiej.

Innych kandydatur nie zgloszono.
Radna E. Bal1rosz ]'{yrazlla zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturp radnej E. Barlosz

na sekretarza obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:
W glosowaniu wziqlo ludzial 19 radnych
Za kandydatur4 radnej E. Bartosz - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzyrnalo sig 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radn4 E. Bartosz na sekretarza obrad
XXIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ad.3

Porz4dek obrad:
1. Uroczysto(i Swigta Plon6w.
2. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu z poprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacj a o realizacji uchwal podjptych na sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

w dniu 10 sierpnia 2012 roku.
8. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na2012 rok.
9. Uchwala w sprawie dokonania zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta

i Gminy Jgdrzej6w nalata2}l2 - 2018.
10. Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w finansowych w budZecie Gminy

Jqdrzej6w na 2013 rok.
11. Uchwala w sprawie emisji obligacji komunalnych.
12. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy JEdrzej6w.
13. Uchwala w sprawie podzialu gminy JEdrzej6w na okrggi wyborcze, ustalenia ich

granic i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okrggu wyborczym.
14. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzier2awienie gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
15. Uchwaia w sprawie wyra2enia zgody na wydzier2awienie gruntu komunalnego

na czas okre3lony.
16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzierZawienie czpdci gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
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17. Uchwala w sprawie przedh2enia czasu obowiqzywania dotychczasowej taryfy
za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie 5ciek6w.

18. Sprawozdanie z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Jqdrzej6w za I p6hocze 2012
roku.

19. Odpowiedzi na interpelacj e.
20. Sprawy r62ne.
21. Zamknipcie obrad.

Przewodniczqcy Rady zaproponowal, aby punkt 1 tj. uroczystoSi Swigta Plon6w
przeniedi, jako punkt 5 porzqdku obrad. Ponadto zglosil wniosek o zdjEcie z porz4dku obrad
uchwaly w sprawie podzialu gminy Jgdrzej6w na okrEgi wyborcze, ustalenia ich granic
i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okrggu wyborczym oraz
wprowadzenie, jako punkty 16 i 17 dw6ch dodatkowych uchwal w sprawie wlrazenia zgody
na nabycie prawa u2ltkowania wieczystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie proponowane zmiany do porz4dku obrad
XXIII sesji Rady Miejskiej.
W glosowaniu wziEto udzial 20 radnych.
Za przyjEciem nowego porzqdku obrad - 19 glos6w
Przeciw * 0 glos6w
Wstrzymalo siE- 1 glos

Rada Miejska przyjgla nowy porzqdek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyj pcie porzqdku obrad.
3. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. UrocrystoS6 Swipta Plon6w.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdry sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

w dniu 10 sierpnia 2012 roku.
8. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2012 rok
9. Uchwala w sprawie dokonania zmiany wieloletniej prognory finansowej Miasta

i Gminy Jgdrzej6w na lata 2012 - 2018.
10. Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w finansowych w budZecie Gminy

Jpdrzej6w na 2013 rok.
11. Uchwala w sprawie emisji obligacji komunalnych.
12. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy Jpdrzej6w.
13. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzierzawienie gruntu komunalnego

na okres trzech lat.
14. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzieriawienie gruntu komunalnego

na czas okreSlony.
15. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wydzierZawienie czgSci gruntu

komunalnego na okres trzech lat.
16. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie prawa uZytkowania

wieczystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w.
17. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na nabycie prawa uiytkowania wieczystego

nieruchomoSci n rzecz Gminy Jgdrzej6w.
18. Uchwala w sprawie przedlu2enia czasu obowi4zlwania dotychczasowej taryfy

za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe odprowadzanie 6ciek6w.
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19. Sprawozdanie z wykonania trud2etu Miasta i Gminy Jpdrzej 6w za I p6lrocze
2012 roku.

20. Odpowiedzi na interpelacje.
21. Sprawy r62ne.
22. Zamknigcie obrad.

A d . 3
Rada Miejska przyjgla protok6l Nr XXII/12 z dnia 10 sierpnia bieZqcego roku, nie

wnosz4c uwag.
Ad.4
Nie zgloszono interpelacji.
Ad .5
Radni udali sig na uoczystos6 SwiEta Plon6w.

Ad.6
Uwag nie wniesiono
Ad.7
Uwag nie wniesiono.
Ad.8

Skarbnik Gminy B. Ciepluch poinformowala, i2 zostaly rozdane nowe materialy
z uwzglpdnion4 autopoprawk4. Dochody i wydatki ulegly zmianie w zwi4zku
z wprowadzeniem Srodk6w na usuwanie klgsk 2ywiolowych. Pozostale dane pozostaj4 bez
zmtan.
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo tdzial2| radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie zmian w bud2ecie miasta
i gminy na 2012 rok nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:
Za - 21 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXllll223/12 w zal4czenit do protokolu/.

Ad.9
Skarbnik Gminy B. Ciepluch poinformowala, i2 podobnie jak w poprzedniej uchwale,
zmienia siE kwota dochod6w w zwi4zku z podj gtym Zarzqdzeniem Burmistrza.
Przewodnicz4ca Rady odczltal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie dokonania zmiany
wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata 2012 - 2018
nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXllll224ll2 w zal1czeniu do protokolu/.

Ad.10
Przewodnicz4cy Rady odczl'tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly.
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W glosowaniu wziglo ludziaL 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zabezpieczenia Srodk6w
finansowych w bud2ecie Gminy Jgdrzej6w na 2013 rok nastgpujqcq ilo5ciq glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXlll/225/12 w zal4czenita do protokolu/.

Ad. l l
Przewodnicz4cy Rady odczl.tal uzasadnienie do uchwaly.
Z uwagi na obszernodi uchwaly Przewodnicz4cy Rady za zgod4 Rady Miejskiej podj4l
decyzjg o nie czytaniu projektu uchwaly.

W glosowaniu wziglo tdziaL 20 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie emisji obligacji komunalnych
nastppujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glost6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXllU226/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.12
Przewodnicz4cy Rady odczlal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdnejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w Statucie Gminy Jgdrzej6w nastgpujqc4 iloSci4 glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXllU227 /12 w zal4czenfit do protokolu/.

Ad.13
Przewodnicz4cy Rady odc4tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalt w sprawie wyra2enia zgody
na wydzier2awienie gruntu komunalnego na okres trzech lat nastqpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXlll/228/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad. l4
Przewodniczqcy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
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W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wydzier2awienie gruntu komunalnego na czas okre5lony nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glosriw
/Uchwala nr XXlll/229/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.15
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczy.tala proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na wydzier2awienie czg5ci gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpuj4c4 iloSci4
glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXIII/230/12 w zal4czenfir do protokolu/.

Ad.16
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Radny Z. Adamczyk zapylal czy przejgcie nieruchomoSci generuje koszty po stronie gminy.
Burmistrz M. Piszczek wyja3nil, i2 jest to nieodplatne przekazautie nieruchomoSci na rzecz
gmlny
Radny Z. Adamczyk poruszyl sprawp drogi Podchojny - Cegla, kt6rajest nieprzejezdna.
Burmistrz M. Piszczek wyj a5nil, i2 sprawa jest mu znana, jest to droga na gruntach
prywatnych. W pierwszej kolejnodci musi byi dokonany podziai nieruchomoSci dopiero
wtedy moZna prowadzid rozmowy. Nie uchylam siE od sprawy.
Radny Z. Adamczyk zwr6cil sig o pomoc dla tych mieszkafc6w.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial21 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie wyra2enia zgody na nabycie
prawa uiytkowania wiecrystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzejriw nastgpuj4c4
iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXIII/231112 w zal4czenilu do protokolu/.

Ad.17
Przewodnicz4cy Rady odczytal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na nabycie
prawa uiytkowania wieczystego nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w nastppuj4c4
iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrrymalo sig
/Uchwala nr XXllll232/12 w zal1czenita do protokolu/.

Ad.18
Przewodnicz4cy Rady odczl.tal uzasadnienie do uchwaly.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzial 21 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przedluZenia czasu
obowi4zywania dotychczasowej t^ryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodg i zbiorowe
odprowadzanie Sciekriw nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

- 20 glosriw
- 0 glos6w
- 0 glos6w

21 glosriw
0 glostfw
0 glos6w

/Uchwala nr XXIII/233/12 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.19
Uwag nie wniesiono.

A,tl.2l
Radny M. Zygan poinformowal, i2 zostal poproszony o zwr6cenie sig do rady, celem

wyra2enia opinii na temat obywatelskiego projektu ustawy o zmianie ustawy o dochodach
jednostek samorz4du terltorialnego. Radny odczltal projekt ustawy i poinformowal,
iZ w szczeg6lnoSci chodzi o to, ze przybywa zadah,bez pokrycia finansowego.

Przewodnicz4cy Rady zapytal czy sprawQ mozna odloZyi na kolejne posiedzenie.
Radny M. Zygan odpowiedzial, 2e z tego, co wie jutro materialy juz wyjezdzajq

z Jgdrzej owa.
Przewodniczqcy Rady poinformowal, i2 kazdy zainteresowany moze indywidualnie

wyrazii swoj 4 opinig w powyZszej sprawie.

Radny A. Czajor podzigkowal za remont odcinka ul. 3 Maja. Zwr6cil uwagE na fakt
i2jest oskarZany przez mieszkahc6w o nic nie robienie, cojest nieprawd4. Od kilku miesiEcy
rozmawiam z naczelnikiem i burmistrzem w sprawie slup6w telekomunikacyjnych stoj 4cych
zygzakiem na wyremontowanej ulicy 3 Maja. Chodnik zostal uloZony a slupy
telekomunikacyjne stoj4. Radny zapytal czy ktoS z wydzialubyl na ulicy. Radny zwr6cil siE
o zajgcie siE spraw4.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 pracownicy byli na ulicy 3 Maja
przygotowuj4c inwestycjg. WyjaSnil, iz takich sltuacji jest bardzo wiele np.
z telekomunikacjq czy zakladem energetycznym, z kt6rym i tak wsp6lpraca uklada sig
najlepiej. To s4 sp6lki, kt6re nie podlegaj4 gminie. Gdy otrzymaliSmy informacjg,2e zostaJe
nam Itzy miesigcy na rozliczenie projektu to staraliSmy sig jak naj szyb ciej zakoficzyt
inwestycjE a sprawa zwi4zana ze slupem nie byla priorytetem. Mimo wielu interpelacji slupy
stojq np. na ul. Glowackiego. MoZemy jedynie prosi6, ale nie wiem czy przyniesie to
oczekiwany rezultat. Oni maj4 swoje zadania inwestycyjne.



Radny A' Czajor dodal' iz pu.Tpominar o tym w wydziile,ale nie m6gl tego ludziom."'1t"lumaczye, dlatego sprawg podni6si na sesji. "

Radny Ku3mierz odczytal pismo w sprawie turbin wiatrowych.
,, -"t-::1"_1tt_::1:y T"dI .prze.rwat wyit4pienie.adnego,c.-Ku6mierza. poinformowai,rz na sesJq w sprawach r62nych przygorowal materialy, kt6* *pt;efy a"-^lir_ *ayzar6wno od pana radnego Kusmieria jak i pana p. nufoy. 't-" materialy, kt6re pan rozdalradnl, n powielaja te, kt6re wplynely do biura ."av. j"s]i pan zabiera glos w trosce o dobromieszkaric6w gminy do pana. gunnistrzu to ju p;;;; iadczam,jako mieszaniec gminy,
::.:'oi:,i:r:.,',:skE 

Czy.ja,.jako mieszkaniJc upo-u-i1". p"r" ;" *y;;;;;;;u,,*,.ns{ow. resrr w przysz}odci nie.bqdzie. inwestycji w moim 
"ry 

p_" ;G;J1l,,io*i._mieszkaricom, komu mog4 zawd zigcza(, brak S-itO*. 
-"

Burmistrz M. piszczek 
_wyjaSnil,--\r- -y^i"" 

nigdy nie przystgpowala do zmiany
i'...r^r::::c:, l]anu ̂ zagosnodarowania przesrrzennego.- poniewai t.go.';i. ;u. 

"iu;.uany
cl'ryba zapomina, 2e Rada V]ejsta nrz,f:.etalchwalg i sprawie prryrtfrl"niu ao ,poJuar.niumiejscowego plany, wipc sip wypowiedziala na ten temat. pan cytuje pismo prr"d.tu*i"i"luwAT - u kt6ry pisze' 2e w chwili.obecnej ,t""uni"iuti"it or*i"t'"tlp"?vri":irii"li*"0*,gdyz nie znxny szczeg6r6w na tym etapie. Sam pan "napisal to .' pis-i.i i 

"rvrtri ,"r.eodpowiedz, wiEc jest dla mnie karyg&r" *p;";;;i" .ua"y"rr.*'uiqi T?tr",""i"o ekspertyzach. wyst4pil pan z panem-raany 
" 

iuti.,. fir.em do Starosty i r6wnie2 uzyskaltak4 sam4 odpowiedZ. Na lym. etapie^ nie *iaa podrtu*. 
I" :f,*fii 

,"t"*f'ffi,,s_,
uchwalg w sprawie przyst4pienia, t"; at y ni" -ui Nu*.t nie wiemy, co tam bEdzie gdy2rozstrzygnie siq to dopiero na etapie opracowywania miejscowego pl#, ,"*0"t0"."***przestzennego. Wiem, 2e zblizajq sig wybory, ale nie zyczg ,oUi" puni" ,uan" 1uf.l"f,
$il:1[1i:*A#0,:to#'1 nie zniczv- to,' i i ̂ " ieaii" ;1;;i, i d;;"#'iirm :*,-;4,.o*.gopi^,;;;;,;;xiff :;iii,:'ff::ffixi1]'ffi ]_T;"b;::.",,H?,:'::'#1:T[bgdzie decyzj i Srodowiskowej nic nie bEdziemy ,|.cii.

Radny Jan Zipbiriski zabrar glos m6wi4c, i2 ma wrazenie, 2e on z panemKusmierzem
:n:9:t f 

inne sesjp, mai4 innego Uu""lrt.^ 
"ry 

iinyctr tolegow radnych. W dniu9 czerwca otrzymalem pismo od Burmistrza, w kt6iym Burmistrz"pisze:-.1i"' p"i"i-r,gzadnych czvnnodci formalno - prawnych. nie p'v"ep;j;'* ari", alli.:-rrv i"'"'i"*i"-,,zmiany miejscowego planu 
"agoipoaarowuniu 

"p.l.rt 
r"n r"go czekaj4c na decyzjgSrodowiskow4. Nie rozpoczynam [onsultacji ,pol"""lryJ 
"r"kaj4c 

na dokumenty,,. Sprawajest bardzo wazna, wiele rzeczy ptzemawia'za tym, z" byi';;;;;;;;; ,,iloruospoleczenstwu, ale radny Kusmierz ludzi .trurry. Ni!-*oioo tego robi6 za nim pan Burmistrznre rozpocznie konsurtacii soolecznych. Szanowni paristwo u^Eiri*i. ,[-"grl *yi"*ila"ei podejmowai. decyziq, tieiy ugaa petr" -"ryr;.;;" ,oro.-u".,.. Nie mo2na stwarzaetakiej sytuacje, 2e pan, ;at<o 
-leaen 

*d;; 
'J;- 

9 .dolro mieszkaic6w gminy
IJHH:H*vch 

nie' F o'"q o ";"ii.^"i,n"k d" b;;;;;'i"ir'-i5:.u":
Przewodniczqcy Radv zapltll czy ktod chce, aby zostary odczytane dokumenty, kt6rewplyngiy do biura rady w sprawie fam wiatrowvch
Radni n ie wy razili zainteresowania.
Burmistrz M. piszczek 

_odni6sr sig r6wnie2 do kserowania material6w. zabroniremkserowai tych material6w , gdy2 byro i"il tyrie". r"tJ'"li..ro**y"h przez kilkamiesigcyna kosZ podatnik6w z pana inicjatywy.
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Radny K. Swietlik poruszyl kwestig Swiecqcych sig lamp na ulicy Glowackiego
po godzinie 17.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 zostal zmieniony serwisant st4d mieliSmy r62ne
sygnaly w sprawie o6wietlenia. Sytuacja zaczyna siq powoli normowai. Zwr6cimy
na to uwagQ.

Radny W. Kgdra poinfotmowal, i2 zv,,racala siE do Burmistrza Niepubliczna Szkola
Podstawowa w Brusie z proSb4 o pomoc, gdy2 ma problem z ogrodzeniem i zalecenia
sanepidu odno6nie panujqcych warunk6w w szkole.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iZ bEd4 kolejne sesje i do sprawy wr6cimy.
Trzeba bgdzie im pom6c.

Radny K. Michalski wyrazil swojq opinig na temat kserowania r62nych material6w
na terenie urzpdu. Jestem zaskoczony, ze mozna sobie tak przyj 56 do urzgdu i kserowa6
swoje sprawy. Powinien zostai wprowadzony jakiS zakaz.

Radny Czajor zabral glos m6wi4c, i2 s4 pewne rzeczy, kiedy moZna skorzystai
z pomocy urzpdnik6w, ale kserowanie tom6w material6w jest niepowaZne.

A,d.22
Przewodnicz4cy Rady Miej skiej zamknS obrady XXIII sesji Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie o godzinie 12.42.

Zalqczniki:
1, Lista obecnoici.
2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte nct XXIII sesji Rady Miejskiej.


